

Shaq's Giant Shawarma Challenge – Competition Rules:

1. **Location & Time:** The Giant Shawarma Competition will take place at **NBA District, Manarat Al Saadiyat**, on October 4th, 2024 from **4:00 PM to 8:00 PM**. Please arrive early to ensure a smooth check-in process.
2. **Team Composition:** Each team must consist of two participants. Both members will work together to finish the giant shawarma within the competition's time frame.
3. **Team Naming:** Participants are encouraged to create and name their own teams. Get creative and show off your team spirit!
4. **Attire:** All participants must wear the official “Shaq Street Bites” apron, provided at the event, while competing.
5. **Timing:** The challenge will be timed. Each team will be timed from the moment they start eating until the shawarma is completely finished.
6. **Social Media Consent:** By participating, all contestants consent to being filmed and photographed, with the possibility of their images and videos being shared on Experience Abu Dhabi’s social media pages.
7. **Prizes:** The top four teams that finish the giant shawarma in the shortest time will win tickets to the NBA game between the Boston Celtics and the Denver Nuggets, happening on October 6th, 2024, at Etihad Arena in Abu Dhabi.
8. **Winner Announcement:** The winning teams will be announced on October 5th and will receive their tickets on the same day.
9. **Additional Rules:** All participants must follow the competition guidelines, and any misconduct or unsportsmanlike behavior may result in disqualification.

Good luck, and may the best team devour Shaq’s giant shawarma the fastest!

تحدي أشهي نكهات أبوظبي مع شاك- قواعد المسابقة

الموقع والوقت: سيقام تحدي الشاورما العملاقة ضمن فعالية "إن. بي. إيه. ديستركت"، في المنارات، من الساعة 4:00 حتى 8:00 مساءً. يرجى الوصول مبكرًا لضمان عملية تسجيل دخول سريعة.

تكوين الفريق: يجب أن يتكون كل فريق من مشاركين اثنين. سيعمل كلا العضوين معاً لإنهاء الشاورما العملاقة في الإطار الزمني للمسابقة.

!تسمية الفريق: يتم تشجيع المشاركين على إنشاء وتسمية فرقهم الخاصة. كن مبدعاً واستعرض روح فريقك

.الزي: يجب على جميع المشاركين ارتداء مئزر "أشهي نكهات أبوظبي مع شاك" الرسمي، المقدم في الحدث، أثناء المنافسة

.التوقيت: سيتم تحديد وقت التحدي. سيتم تحديد وقت كل فريق من لحظة بدء تناول الشاورما حتى الانتهاء منها تماما

موافقة وسائل التواصل الاجتماعي: من خلال المشاركة، يوافق جميع المتسابقين على تصويرهم فوتوغرافياً أو بالفيديو، مع إمكانية مشاركة صورهم ومقاطع الفيديو الخاصة بهم على صفحات وسائل التواصل الاجتماعي الخاصة بـ"حياكم في أبوظبي".

الجوائز: ستفوز الفرق الأربعة الأولى التي تنهي الشاورما العملاقة في أقصر وقت بتذاكر لمباراة الدوري الأميركي للمحترفين بين بوسطن سيلتيكس و دنفر ناغتس، والتي ستقام في السادس من أكتوبر 2024، في الاتحاد أرينا في أبوظبي

.إعلان الفائز: سيتم الإعلان عن الفرق الفائزة في الخامس من أكتوبر وستتلقى تذاكرها في اليوم نفسه

قواعد إضافية: يجب على جميع المشاركين اتباع إرشادات المسابقة، وأي سوء سلوك عادي أو بشكل غير رياضي قد يؤدي إلى الاستبعاد

!حظ سعيد، ونتمنى أن يلتهم الفريق الأفضل شاورما شاك العملاقة في أسرع وقت